
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 41 

Org nr 802422-8457 

___________________________________________________________________________ 

 

Datum:  2017-04-20, kl 19.00 

 

Lokal:   Skypemöte 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

  Hans Bohlin, vice ordförande 

  Bert Westenberg, sekreterare 

Åke Johansson, kassör 

  Kent Forsén, ledamot 

Hans Örnhagen, ledamot 

Hans Forsman, suppleant, per telefon 

Tomas Jangvik, adjungerad  

   

 

Mötes öppnas: Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

Val av mötessekreterare: Styrelsens sekreterare valdes att föra protokoll. 

 

 

Dagordningen fastställs: Mötet godkände förelagd dagordning, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män: Hans Bohlin och Hans Forsman valdes att justera protokollet. 

 

 

Protokoll från före- 

gående möte: Föregående mötesprotokoll, nr 40, justerat och lagt till 

handlingarna, så även årsmötesprotokollet. 

  

 

Ekonomi, donations- 

läget: Till dags dato har inkommit sammanlagt 35 875 kronor i form av 

donationer avseende inköp av tungdykarutrustningen från Hans 

Agerstig. 

Sammanställning av den ekonomiska situationen per den 18 april 

se bilaga 2. 

 Önskemål har framförts om att redovisning av utgående fakturor 

från SDHF specificeras för att underlätta uppföljning av betalning.  

 

Pågående ärenden: Hemsidan  

Mattias Ekholm får återigen en eloge för sina insatser avseende 

hemsidan. 

Dykloppisen finns nu på hemsidan och hos dykarna.nu. 

Då SDHF:s Dropbox nu nått kapacitetstaket diskuteras 

möjligheterna att använda one.com:s tjänster.  



Hans Örnhagen undersöker detta i samråd med Mattias Ekholm för 

att hitta en lämplig struktur för rörliga dokument. 

 

Facebook 

Birgitta Björkskär uppdaterar Facebook löpande och har nu lagt in 

information om den förestående dykloppisen. 

Med anledning av fråga från Tomas Jangvik angående upplägg av 

fotografier på FB, bestämdes att Birgitta Forsén i egenskap av 

ansvarig utgivare ska godkänna alla inlägg, text och bild, på FB. 

 

Dykmässan 

Tomas Jangvik har gjort en detaljerad avrapportering från årets 

dykmässa, bilaga 3. 

Han föreslår att SDHF tar fram råd och anvisningar för vad vi ska 

tänka på i samband med framtida mässor. 

Birgitta har skickat ett formellt tack till mässansvarige Tommy 

Jarnbrink. 

 

SMM – Dyktankhuset 

Efter ett flertal skrivelser till SMM, Maria Wall, har äntligen svar 

inkommit till SDHF. SMM meddelar att man inom en snar framtid 

avser titta närmare på den högprioriterade elsaneringen och 

skötseln av rosorna utanför byggnaden. 

 

Skärgårdsmässan 

● Dyktankhuset har öppet för aktiviteter under lördagen och 

söndagen. 

 ● Lars Gustafsson ordnar ev med grillning. För att få uppfattning 

om antalet intresserade bör anmälan inkomma senast en dag innan 

planerad grillfest. 

● Styrelsen har planerat ett styrelsemöte under någon av dagarna. 

● Svenska Sportdykarförbundet är intresserad av att medverka på 

Skärgårdsmässan. 

● SDHF:s aktiviteter kommer att fotodokumenteras av Kent 

Forsén och Tomas Jangvik. 

● Inbjudan ska skickas ut till medlemmarna om Skärgårdsmässan, 

samtidigt som en påminnelse går ut till dem som ännu inte betalat 

medlemsavgiften. 

● Hans Bohlin söker dyktillstånd hos Stockholms Hamn. 

● Hans Bohlin får mandat att kontakta Hans Agerstig om ev 

möjlighet att i samband med hämtningen av utrustningen lämna en 

första delbetalning. Resterande belopp för inköp av den kompletta 

tungdykarutrustning utbetalas kommande år. 

 

Öppethållandet 

● Örnhagen föreslår att en förfrågan snarast går ut till guiderna om 

intresse av att vara värd på Dyktankhuset, dvs hålla huset öppet för 

den intresserade allmänheten. Detta gäller i första hand månaderna 

juni och juli, men självklart även resten av året.  Tomas Jangvik 

följer upp detta. 



● Uppgifter om öppethållandet ska snarast införas i SDHF:s 

kalender på hemsidan. 

● Hans Örnhagen har visning för 21 personer inom de närmaste 

dagarna. 

● Svenska Sportdykarförbundet har en kurs i Dyktankhuset 

söndagen den 23 april. 

 

Tygmärken 

200 märken är beställda. Något besked om leveransdatum 

föreligger f n inte. 

 

Beachflaggor 

Flaggorna med tungdykaren, 1-3, och ”Vasaklockan” , 1-5, ska 

beställas, bilaga 4. 

Till dessa beachflaggor ska ”skyltar” med löstagbar text tas fram 

enligt följande: Öppet – fri entré och Open – no fee. 

  

Fortsatt guideutbildning 

Hans Örnhagen framförde önskemål om att vi väntar med 

utbildningen till senare i sommar, t ex augusti. 

 

ROV-projektet 

● Hans Örnhagen tar kontakt med växthusbranschen för att 

undersöka möjligheterna med ett ev glashus till SDHF:s ”ur” 

ROV. 

● Bert Westenberg presenterade det fortsatta arbetet med att få 

Sjöugglekonsortiets ROV, Christine, överförd till SDHF för 

framtid exponering i Dyktankhuset. Avsikten är att även arkivera 

all dokumentation i text, foto och film om konsortiets verksamhet 

och rov:ens betydelse för forskningen under vatten. 

 

Containern 

Hemsidan har uppdaterats angående dykloppisen som äger rum 

lördagen den 20 maj hos T-Tainer AB, Hammardalsslingan 3, 

Huddinge.  

Aktiviteten avser starta 09.00. Medverkande f n är Hans Örnhagen, 

Hans Bohlin, Tomas Jangvik, Hans Forsman och Bert Westenberg. 

 

Nytryck böcker 

Bert Westenberg presenterade diskussionsunderlaget som 

inkommit från Båtdokgruppen, Peter Skanse, och Hans Örnhagen, 

bilaga 5 och 6. 

Utkast till annons finns, bilaga 7. 

Projektet startar när de första 150 numrerade böckerna förhands-

beställts. De första böckerna kommer att kosta 200 kronor inkl 

moms och frakt. Resterande böcker får ett utpris på 300 kronor 

inkl moms men exklusive frakt. 

Från projektstart tar de cirka åtta veckor att få boken levererad till 

kund. 



Projektets uppläggning godkändes av styrelse. Annonsering 

påbörjas snarast. 

 

Material från Försvarsmakten 

Med anledning av tidigare skrivelser i ärendet avser 

Försvarsmakten inom en snar framtid överlämna en Oxy Dive. 

Donation kommer att göras under mera ceremoniella former – 

pizza och öl.  

 

Carlssondräkten 

Hans Bohlin meddelar att det blir en avstämning den 30 april. Man 

diskuterar f n dräktmaterial och mönster. Dräkten avses bli 

tillverkad i ett modernt material. 

 

Signallinan 

● Hans Örnhagen informerar att nu även Norge har ett 

dykerihistoriskt medlemsblad, Norsk Dykkehistorisk Tidskrift, 

1/2017. 

● Signallinan ska göra reklam för tidskriften. 

● Dykloppisen, Skärgårdsmässan och en vädjan om öppethållande 

av Dyktankhuset finns omnämnda i Signallinan. 

● Tomas Jangvik föreslog att man skulle införa en efterlysning av 

Nikonos kameran med tillbehör som exempelvis mellanringar och 

blixtar. Efterlysningen skulle ev även kunna publiceras på 

Facebook. 

 

Vision 2020 

● Arbetet fortsätter med genomgång av sponsorer. Kent Forsén 

kommer att presentera en detaljerad rapport när researchen är 

avslutad. 

● Kontakt med Ola Oskarsson och Carl Douglas verkar 

problematisk att få till stånd trots idoga försök från Kent Forséns 

sida. 

 

Övriga rapporter 

Se nedan 

 

Övriga frågor: ● Skrivelse – Mer aktivitet i Dyktankhuset! – från Tomas Jangvik 

och Bert Westenberg, se bilaga 8, diskuterades. 

 Till verksamhetsansvariga för ”Föreläsningsprojektet” valdes 

Tomas Jangvik, Bert Westenberg och Hans Forsman. 

 ● Styrelsen ombads lämna förslag på intressanta föredragshållare 

och ämnen. 

 ● Kulturarvsdagen infaller i år den10 september. Dyktankhuset 

kommer att vara öppet den dagen och erbjuda guidade visningar. 

 ● Adventsträffen har schemalagts till den 2 december. 

 ● SDHF kommer troligen att även i år vara representerad på 

Classic Diving i Jönköping. Klubben Isopodan firar 50-års 

jubileum i år. 



● Tomas Jangvik påtalade vikten av att vi följer upp de åtaganden 

vi tar på oss enligt verksamhetsplanen och ekonomiskt mera 

medvetna, bilaga 9. 

 ● Hans Bohlin ska undersöka huruvida SDHF kan få låna viss 

mässutrustning i framtiden. Detta för att undvika att behöva låsa 

kapital i utrustning som snabb föråldras och ytterst sällan kommer 

till användning. 

 ● Hans Forsman kommer att påbörja arbetet med att måla 

ubåtsräddningsklockan Svea, när temperaturen tillåter. 

 ● Fortsatt planering av desarmeringen av patronerna till Cox 

bultgevär. 

 ● Några från  styrelsen avser åka till Nordisk dykkehistorisk treff i 

Larkollen, Norge. 

 ● Priset på äldre nummer av Signallinan ska vara 40 kronor. 

 ● Eftertryck av komplettering av Signallinan handläggs av Birgitta 

Forsén. 

 ● Kontakt ska tas med Per Karlsson, SMM, angående 

parkeringstillstånd. Ev måste SDHF söka tillstånd hos Stockholms 

Stad alternativt Kungliga Djurgårdsförvaltningen. 

 ● Passertillstånd till Djurgården under högsäsongen kan ev ordnas 

av Per Karlsson, SMM. 

 

Nästa möte:  Nästa styrelsemöte kommer att äga rum fredagen den  

26 maj, klockan 18.00, i Dyktankhuset.  

 

Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 

mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 
Bert Westenberg 

 

Justeras    Justeras          

                    
Hans Bohlin    Hans Forsman 

 


